

建党节的来历 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文  
[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/646/2021\\_2022\\_\\_E5\\_BB\\_BA\\_E5\\_85\\_9A\\_E8\\_8A\\_82\\_E7\\_c96\\_646144.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022__E5_BB_BA_E5_85_9A_E8_8A_82_E7_c96_646144.htm) 建党节即将到来，为了缅怀革命先烈，让我们先从了解建党节的来历开始吧。中国工产党成立纪念日，每年公历七月一日。1917年俄国十月革命胜利后，马克思主义迅速传遍到我国，经过“五四”爱国运动，最早接受马列主义的革命知识分子李大钊，陈独秀，毛泽东，董必武等人，相继在各地成立共产主义小组，宣传马列主义，从事工人运动。在列宁领导的共产国际的积极帮助下，1921年7月各地共产主义小组派出代表到上海召开了中国工产党第一次代表大会。后因被帝国主义密探发觉，会议又转移到浙江嘉兴南湖的一只船上继续进行。参加会议的有李达，李汉俊，张国焘，刘仁静，董必武，陈潭秋，毛泽东，何叔衡，王尽美，邓恩铭，陈公博，包惠僧，周佛海，共十三人，代表全国冠军五十七名党员出席了会议。参加会议的还有共产国际代表马林，赤色职工国际代表尼柯尔斯基。大会通过了党的章程，选举陈独秀为总书记，宣告中国共产党成立。从此，在中国出现了完全新式的以共产主义为目的，以马列主义为行动指南的，统一的工人阶级政党。中国工产党的诞生，开辟了中国历史发展的新时代，使中国革命的面貌焕然一新。抗日战争时期，由于环境困难，不能查记“一大”召开的准确日期，因此1941年党中央决定召开“一大”的确1921年7月的首日即7月1日作为党的生日和纪念日。中国工产党成立纪念日，每年公历七月一日。1917年俄国十月革命胜利后，马克思主义迅速传遍到我国，经过“五四”爱国运动，最早接受马列主义的革命知识分子李大钊，陈独秀，

毛泽东，董必武等人，相继在各地成立共产主义小组，宣传马列主义，从事工人运动。在列宁领导的共产国际的积极帮助下，1921年7月各地共产主义小组派出代表到上海召开了中国共产党第一次代表大会。后因被帝国主义密探发觉，会议又转移到浙江嘉兴南湖的一只船上继续进行。参加会议的有李达，李汉俊，张国焘，刘仁静，董必武，陈潭秋，毛泽东，何叔衡，王尽美，邓恩铭，陈公博，包惠僧，周佛海，共十三人，代表全国冠军五十七名党员出席了会议。参加会议的还有共产国际代表马林，赤色职工国际代表尼柯尔斯基。大会通过了党的章程，选举陈独秀为总书记，宣告中国共产党成立。从此，在中国出现了完全新式的以共产主义为目的，以马列主义为行动指南的，统一的工人阶级政党。中国共产党的诞生，开辟了中国历史发展的新时代，使中国革命的面貌焕然一新。抗日战争时期，由于环境困难，不能查记“一大”召开的准确日期，因此1941年党中央决定召开“一大”的确1921年7月的首日即7月1日作为党的生日和纪念日。

Festival party sources China Kohsan anniversary of the establishment of the party, July 1 calendar year. In 1917 after the victory of the Russian Revolution, the rapid spread of Marxism in our country, after "54" Patriotic Movement, the first Marxist-Leninist revolutionary intellectuals to accept Li Dazhao, Chen, Mao Zedong, Dong and others, have been set up in various parts of the communist group, propagating Marxism-Leninism, to engage in the labor movement. Lenin led the public in the middle of the active help of the international, around July 1921 sent on behalf of the communist group held in Shanghai, China Kohsan first Congress party.

Imperialist spy after being found, the meeting has shifted to South Lake in Jiaxing, Zhejiang of a ship to continue. To participate in the meeting were Li Da, Li Hanjun, Zhang cook, 刘仁静, Dong, Chen Tanqiu, Mao Zedong, 何叔衡, Wang Jinmei, Deng Enming, Bo Chen, Bao Huiseng, 周佛海, a total 13 people, on behalf of the National Champion 57 members attended the the meeting. Also attending the meeting were the Communist International on behalf of Marin, on behalf of the Red Trade Unions 尼柯尔斯基 International. The General Assembly adopted the party ' s constitution, election as general secretary Chen, declaring the establishment of the Chinese Communist Party. Since then, emerged in China in order to completely new for the purpose of communism, Marxism-Leninism as a guide to action, unified working class political parties. China Kohsan the birth of the party, the historical development of China has opened up a new era of revolution in China take on a new look. Anti-Japanese War, due to environmental problems and can not check in mind, "a" meeting of the exact date, so the CPC Central Committee in 1941 decided to convene a "a" in July 1921 did the first day of July 1 as the party ' s birthday and to commemorate Day. Anniversary of the establishment of the Communist Party of China, July 1 calendar year. In 1917 after the victory of the Russian Revolution, the rapid spread of Marxism in our country, after "54" Patriotic Movement, the first Marxist-Leninist revolutionary intellectuals to accept Li Dazhao, Chen, Mao Zedong, Dong and others, have been set up in various parts of the communist group, propagating Marxism-Leninism, to engage in the labor

movement. Lenin led in the public domain active assistance of international, around July 1921 the communist group sent representatives to Shanghai Communist Party of China convened the first Congress. Imperialist spy after being found, the meeting has shifted to South Lake in Jiaxing, Zhejiang of a ship to continue. To participate in the meeting were Li Da, Li Hanjun, Zhang cook, 刘仁静, Dong, Chen Tanqiu, Mao Zedong, 何叔衡, Wang Jinmei, Deng Enming, Bo Chen, Bao Huiseng, 周佛海, a total 13 people, on behalf of the National Champion 57 members attended the the meeting. Also attending the meeting were the Communist International on behalf of Marin, on behalf of the Red Trade Unions 尼柯尔斯基 International. The General Assembly adopted the party ' s constitution, election as general secretary Chen, declaring the establishment of the Chinese Communist Party. Since then, emerged in China in order to completely new for the purpose of communism, Marxism-Leninism as a guide to action, unified working class political parties. The birth of the Communist Party of China, China ' s historical development has opened up a new era of revolution in China take on a new look. Anti-Japanese War, due to environmental problems and can not check in mind, "a" meeting of the exact date, so the CPC Central Committee in 1941 decided to convene a "a" in July 1921 did the first day of July 1 as the party ' s birthday and to commemorate Day. 相关推荐：#0000ff> “唱红歌”用英语怎么说 #0000ff> 《建党伟业》明星脸PK历史脸 #0000ff> 《建党伟业》上海首映造势 #0000ff> 《建党伟业》陈坤版周总理造型曝光 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访

